
zpravodajbrezova.czBřezová u Uherského Brodu

Vážení spoluobčané,

2/2023

Letošní léto je doprovázeno spoustou 
sportovních a kulturních akcí.

Letní sezónu jsme zahájili čtyřdenním 
promítáním letního kina.

Daří se fotbalistům, hasičům, ale i 
folkloristům, kteří jsou díky těmto akcím 
na roztrhání.

Koncem června se koná evropský piknik ve 
městě Peteranec v Chorvatsku a ve dnech 
21.-23.7.setkání Vyšegradské čtyřky 
v maďarském městě Kéty. 

Poslední červencový víkend pořádá naše 
obec výroční XXX. setkání obcí a měst se 
společným názvem Březová – Brezová. 

Dne 4.7.budeme již tradičně zapalovat 
hody u domečku naproti obecního úřadu 
s gulášem a za doprovodu cimbálové 
muziky Pajtáš. Druhý den proběhnou 
Cyrilometodějské oslavy s odpoledním 
programem fotbalistů na hřišti.

V srpnu proběhne turnaj v nohejbale a 
hasičská soutěž Železný hasič. 
Na Březovské hody se u nás bude konat 
Slovácká jaternica a týden nato Slovácké 
slavnosti vína v Uherském Hradišti, což si 
myslím, že je na jedno léto ažaž. 

Samozřejmě se snažíme, aby byla naše 
obec pokosená a uklizená.

Na závěr Vám přeji krásné léto a příjemnou 
dovolenou.

Josef Trecha, starosta

Ve finále máme hotovou projektovou 
dokumentaci na výstavbu ČOV a současné 
době probíhá tzv. inženýring pro vyřízení 
stavebního  povolen í .  Dá le  máme 
dokončenou studii budoucí zástavby na 
„Kmínovisku“. V uvedené lokalitě je 
p lánována parcelace a  zas íťování 
pozemků pro výstavbu sedmi rodinných 
domků.

N a  v š e c h ny  t y t o  a k t i v i t y  Vá s  c o 
nejsrdečněji zvu a přeji hodně zábavy.

A co se týká každodenní činnosti obce?
Na začátku května jsme zahájili opravy 
křížků a památníku padlých ve ll. světové 
války.
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O začátcích a celé historii manufaktury 
nám povyprávěla starší paní, která patří do 
rodiny zakladatelů této provozovny. 
Nakoupily jsme si suvenýry a poslední 
zastávka byla na Pepčíně.  

Pomalu nastupuje léto, proto i naše 
činnost je pestřejší.  

Navštívily jsme výstavu Floria Kroměříž, 
kde kromě záplavy květin a nejrůznějších 
sazenic nás potěšilo vystoupení dechové 
hudby Hanačka z Břestu. 

Na konci dubna jsme byly na jednodenním 
výletě v Kroměříži.  Posezení na kávě na 
náměstí nám zpestřil právě probíhající 
studentský majáles. 

Na zpáteční  cestě jsme se stavi ly 
v Tupesích v muzeu keramiky. 

Babulky
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Babulky

 

Kácení máje jsme oslavily grilováním u 
domečku.

Jak jsme slíbily, tak jsme upravily a vysadily 
křížek „u vykrývače“. Je to zásluha Hedvy, 
Toničky a Jožky. Pomáhal i pan Drahomír 
Kubiš. Křížek na rozcestí dostal nový nátěr.

Je jenom jedna cesta za štěstím a to 
přestat se trápit nad tím, co je mimo naši 
moc. Epiktétos 

Přejeme všem spoluobčanům krásné léto, 
hodně vitamínu D ze sluníčka, vyváženou 
závlahu, popř. zajímavé zážitky z cestování.

AB

Díky podpoře a vstřícnosti obce je náš 
život pestřejší. 

První víkend v červnu byly dny otevřených 
památkových domků. Rozdělily jsme si 
službu a umožnily turistům vstup do 
našeho muzea. Připravily jsme i malé 
občerstvení.  Návštěvníci byly spokojeni a i 
pro nás to bylo příjemné rozptýlení.
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FS Dúbrava

Setkání MBK Lopeník

Setkání folklorních pěveckých sborů v 
buchlovickém zámeckém parku známé 
jako Kosecké písně. Tento 26. ročník akce 
pořádané Folklorním studiem Buchlovice, 
jejíž neodmyslitelnou součástí je i soutěž v 
kosení trávy, se uskutečnilo v neděli 28. 
května. 

Setkání zastupitelů Mikroregionu Bílé 
Karpaty se konalo v pátek 16. 6. 2023 v 
nově zrekonstruované budově "horní 
školy" v obci Lopeník. Panu starostovi moc 
děkujeme za pozvání. 

Za FS Dúbrava Pavla Slavíková
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Farní úřad

Drazí farníci!

Čas plyne velmi rychle a my se opět 
n a c h á z í m e  n a  p ra h u  p rá zd n i n  a 
dovolených. 
Ohlédneme-li se malinko nazpět, můžeme 
s i  p ř ipomenout  důsto jně  prož i té 
Velikonoce ve farním kostele a zdařilou 
tradiční  s lavnost  prvního svatého 
přijímání. 

Pozorné a  vn ímavé oko s i  mohlo 
v uplynulých měsících všimnout několika 
proměn kostela a jeho okolí. Všem 
z a i n t e r e s o v a n ý m  p a t ř í  u p ř í m n é 
poděkování. 

V neposlední řadě také pouť farností 
Březová a Strání na Sv. Antonínku 
v terminu svatodušní slavnosti, která je 
zároveň slavena jako narozeniny Církve. 
Oproti loňsku bylo slunečno, takže jsme i 
po bohoslužebném programu mohli 
setrvat v přátelském setkání. A nakonec 
kdy jindy, než právě na narozeniny Církve, 
která je velmi rozmanitá a ve které si 
můžeme uvědomit slovy jedné písně, že 
„to, co nás spojuje, je silnější a větší než to, 
co nás dělí.“

Začátek prázdnin je pro naši farnost 
spojena s poutní slavností ke cti sv. Cyrila a 
Metoděje. 

S dalšími pracemi musíme nicméně z 
rozumných důvodů trošku počkat.

Loni bylo mým přáním, aby v rámci 
liturgické slavnosti zazněl zpěv vstupní 
antifony s následujícími slovy z pera 
samotného sv. Cyrila, která sloužila jako 
předmluva ke staroslověnskému překladu 
evangelií: „Slyšte Slovo, vyšlé od Boha, 
Slovo, jež krmí lidské duše, Slovo, jež sílí 
srdce i rozum, Slovo, jež vede k poznání 
Boha.“ 

Jak jsem psal loni, těší mě, že patrony 
farnosti jsou právě zmínění slovanští 
věrozvěsti. Jejich význam je skutečně 
mimořádný a bohužel často i námi 
nedoceněný. 

Mé přání bylo vyslyšeno a to nejen tím, že 
ten zpěv byl sborem zazpíván, ale i tím, jak 
krásně byl zazpíván. Jak mi řekla vedoucí 
sboru – sboristé porozuměli, tomu, co 
zpívají. Řekněme, že nebyla vyzpívána 
pouze prázdná forma, ale forma, která 
měla nádherný obsah. 

A o to přece nakonec v životě jde a o to šlo i 
patronům naší farnosti. Tak doufám, že o 
tuto krásu letos nepřijdeme.

A jsme-li již u prázdnin, je vhodné 
připomenout, že podobně, jako loni, bude 
kolem fary v průběhu prázdnin poněkud 
živěji, i když o trochu méně, než loni. 
Je to oproti minulým rokům změna a 
rozumíme, že pro ty, kteří jsou vyznavači 
klidu a ticha v obci, to není změna vítaná. 

Nicméně kromě jiného patří jistě velké 
poděkování těm, kteří jsou ve svém 
volném čase ochotni se dětem věnovat a 
pomáhat tak celé společnosti, aby v ní 
vyrůstali dobří lidé. 

O to nám při pořádání volnočasových 
aktivit pro děti a mládež jde a s tím přece 
nelze než souhlasit. 

Tak prosíme o shovívavost a spíše 
nabídnutí pomoci, než o brblání a 
stěžování si „na dnešní mládež.“

o. Jiří, farář

Přeji vám všem pokojné prožití léta!
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Platinová svatba

D n e  1 4 . 0 2 . 2 0 2 3  s e  d o ž i l i  s v é h o 
významného životního jubilea manželé 
Křeháčkovi, kteří oslavili sedmdesát let 
společného života.

Paní Anna Křeháčková se narodila 
20.10.1932 v Březové, kde strávila celý 
ž ivot .  Pečovala  o  dět i ,  pracovala 
v zemědělství a v místní Zevetě.

Pan Miroslav Křeháček je také březovským 
rodákem. Ve svém povolání zastával 
veřejné funkce, v letech 1964 – 1971 
působil také jako předseda tehdejšího 
Místního národního výboru.

Společně vychovávali pět dětí, dcery 
Marii, Miroslavu a Ivetu. O dcerku 
Drahušku a syna Slávečka je osud, bohužel, 
připravil. S tímto těžkým životním údělem 
se dokázali smířit a nyní se radují z lásky 
s v ý c h  d c e r,  z  p ě t i  v n u k ů  a  o s m i 
pravnoučátek. 

Do dalších společných let přejeme 
manželům pevné zdraví a lásku jejich 
nejbližších. 

Věra Kročilová, matrikářka

Dne 21.06.2023 se  pan Miros lav 
Křeháček dožívá 95. let. 

a ať má stále úsměv na tváři. 

Našemu nejstaršímu občanovi obce 
Březová přejeme jenom všechno dobré 
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Školy Březová

V uplynulém týdnu probíhal na naší škole 
již čtvrtý ročník maturitních zkoušek, tudíž 
by se mohlo zdát, že vše probíhá podle 
zavedeného scénáře. 

Jarní termín maturitních zkoušek 
2023 

Ani tentokrát jsme se však pochopitelně 
neobešli bez novinek. 

Zatímco venku panovalo konečně krásné 
téměř letní počasí, před maturitní komisí 
od úterý do pátku zářili  jednotliví 
maturanti. 

Harmonogram zkoušek byl tentokrát 
naplánován na čtyři dny. 

Někteří sice své výkony budou muset do 
září ještě vylepšit, ale většina studentů a 
studentek ve „zkoušce dospělosti“ 
obstála. 

M at u rova l o  s e  o p ět  ze  vš e c h  t ř í 
specializací, které naše škola nabízí: 
Humanitní, Technické a Přírodovědné. 

Hlavní novinkou letošního ročníku pak 
byla první pětice úspěšných „maturantů 
bez studia“. 

Jednalo se o uchazeče o maturitu, kteří 
z  nejrůznějších důvodů museli  svá 
středoškolská studia v minulosti opustit, 
ale nyní maturitu potřebují (v zaměstnání, 
pro další studium apod.). 

Získat maturitní vysvědčení jim umožňuje 
postup nahrazující studium, při němž 
osoba s alespoň základním vzděláním není 
žákem školy, ale musí prokázat potřebné 
znalosti ze stanovených předmětů za 
všechny ročníky. 

Po složení všech stanovených zkoušek se 
může uchazeč přihlásit k maturitní 
zkoušce.

Jak naši studenti, tak „maturanti bez 
studia“, všichni zanechávají v historii naší 
školy nesmazatelnou stopu a v průběhu 
maturit jsme se opět jen těžko bránili 
dojetí, když jsme gratulovali úspěšným 
maturantům. 

Věříme, že i v dalším životě se jim bude 
dařit a studium na naší škole jistě co 
nejlépe zúročí.
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Školy Březová

S příjemným hostem udělala děvčata 
z osmé třídy Katka s Anetou rozhovor:

Mgr. Pavlína Majerová

Co vás vedlo k vaší práci, jak jste se ke 
psaní dostala?

Rozhovor s L.Rožnovskou

“Já jsem si vlastně splnila svůj sen. Nejprve 
jsem chtěla být spisovatelkou, potom jsem 
chtěla být po tátovi zubařkou a také jsem 
chtěla být zdravotní sestřička, až jsem se 
nakonec stala učitelkou. Ale ten sen být 
spisovatelkou, ten mi zůstal. Pořád jsem 
něco psala a někam jsem to posílala. V 
roce 2006 začaly vycházet mé první 
pohádky v časopise Sluníčko.

Až z Ostravy k nám zavítala autorka knih 
pro děti paní Lenka Rožnovská. Nebyla u 
nás poprvé. Minulé setkání, bude to už pět 
let, bylo slovy tehdejších třeťáků „ úplně 
božííí“, tak proč to nezopakovat. Ani 
tentokrát paní spisovatelka nezklamala. 
Nejdříve připravila poučnou a zároveň 
zábavnou hodinku pro děti první a druhé 
třídy, potom se soustředila na žáky třetí až 
páté třídy. Obě skupinky měly program 
přizpůsobený věku. Zatímco u mladších 
dětí bylo povídání prostřídáno různými 
hravými prvky, starší děti dramatizovaly 
pohádky z knihy „Mobilmánie“. Pobavili se 
diváci i herci. Paní Rožnovská nám také 
představila své nové knihy. Ty, které jsme 
zakoupili do naší školní knihovny, opatřila 
milým věnováním.

“Já to osobně nepřekládám, protože 
nejsem tak jazykově vybavena, většinou je 
to tak, že v redakcích je někdo, kdo to 
přeloží. A ano, mám knížku v japonštině. 

V roce 2010 vyšla moje první knížka, která 
se jmenovala “František a jeho pohádky 
do postýlky”. Od toho roku píšu na volné 
noze a mám napsaných přes padesát 
knížek.”

Jak dlouho vám trvá napsat jedna knížka? 

”Inspirace je všude kolem nás.Třeba jedu 
někam na besedu a je tam malé dítě, které 
něco řekne, nějakou větu a to mi vnukne 
nápad, který potom v knize rozvíjím do 
příběhu. Už od mala jsem měla bujnou 
fanzazii, dokázala jsem si vymýšlet 
příběhy. Někdy pracuji tkzv. na zakázku. 
To znamená, že kniha musí mít nějaké 
určité zaměření, téma.”

Kde berete inspiraci?

Ta knížka se jmenuje “Zachráněné 
Vánoce” a v Japonsku je velmi oblíbená, 
protože v Japonsku se zajímají o naši 
kulturu.”

Máte nějaké své knihy přeložené do 
cizího jazyka, překládáte vy? 

“Protože se soustředím na dětské čtení, 
tak ta knížka nemůže být moc obsáhlá, aby 
byl rozsah knížky šestnáct kapitol, jedna 
kapitola má 1800 znaků, takže když si 
řeknu, že jednu kapitolu napíšu denně, tak 
za měsíc mám napsanou knížku.“

Co byste poradila lidem, kteří se chtějí 
stát spisovatelem? 
” Tak hlavně je důležité, aby ten člověk měl 
dobrý vztah ke knížkám a celkově k 
literatuře už od malička. 
Pokud něco napíšete, je dobré získat 
zpětnou vazbu nejen od dospělých, ale 
hlavně od dětí. A to třeba formou různých 
besed a soutěží. 
A kdo by se chtěl prosadit, tak ať začne na 
soc iá ln ích  s í t í ch  např.  facebook , 
instagram, dávat své knížky, aby si našel 
okruh svých fanoušků a ti měli zájem o 
pokračovaní. 
Pokud jsou ohlasy dobré, může oslovit 
vydavatele a v tom dobrém případě knihu 
vydat.”

Děkujeme za rozhovor. 
Aneta Pavlovičová, Kateřina Horňáková
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Školník informuje

Děkuji, Zdeněk Jurásek, školník

Vážení rodiče a návštěvníci Škol Březová, 
jistě jste si všimli stavebního ruchu 
v našem areálu – přístavba mateřské školy 
a v poslední řadě přestavba hlavního 
vchodu. S posledně jmenovanou stavbou 
souvisí i dopravní omezení. Žádám vás 
proto, abyste respektovali dopravní 
značky a pokud možno po dobu prací 
maximálně využívali parkoviště před 
školou a záchytnou plochu na Kamenci. 

Školy Březová

K  z á v ě r u  š k o l n í h o  r o k u  v  n a š i c h 
březovských školách (lyceu a základní 
škole) neodmyslitelně patří také maturity 
a přezkoušení individuálně vzdělávaných 
žáků v  základce.  I  zde se zapojuj í 
pracovnice školní kuchyně, které se i mimo 
svoje pracovní nasazení dokáží postarat o 
občerstvení přezkušujících vyučujících pro 
hladký průběh těchto náročných dní.

M. Křeháčková, vedoucí ŠJ

Jídelna

Pohádková cestička

MŠ Sluníčka a Motýlci

„Vstávat a cvičit!“ - Tak zněl rozkaz dvou 
králíků z klobouku, který nám zaručil svaly, 
ke zvládnutí úkolů Pohádkové cestičky. 
Vytáhnout velkou řepu se nám podařilo 
díky myšce a správného seřazení děje 
pohádky. Ze stoletého spánku jsme 
probudili šípkovou Růženku. Také jsme 
třídili záplaty trpaslíkům na čepice. 
Odvážlivci, kteří neměli strach z ježibaby, si 
z perníkové chaloupky odnesli sladkou 
odměnu.
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Školy Březová

S druháky často podnikáme přírodovědné 
vycházky po okolí. 
Součástí areálu školy je i malý rybník. Asi 
před pěti týdny jsme se rozhodli, že 
vychováme ve třídě z pulců malé žabky a 
tím pomůžeme přírodě. 

Během projektu se děti naučily hlavně 
denně starat o malé pulce, poznávat druhy 
žab, seznámit se s predátory, pro které 
jsou v přírodě potravou. Vždy, při nějaké 
změně (například když pulcům narostly 
zadní nohy), si kluci a děvčata psali 
poznámky. 

Mohlo by se to zdát náročné, ale opak je 
pravdou. Díky šikovným dětem šlo vše 
velmi hladce. Nejdříve jsme zajistili 
potravu pro pulce (dvojí krmivo pro 
rybičky, vhodné i pro pulce). Nejdůležitější 
bylo denně měnit vodu. Zdrojem se stal 
rybník, při špatném počasí posloužila voda 
ze studny. 

Přirozeně pochopili, co je potřeba pro 
vývoj žáby, jak se mění její tělo. Naše 
provizorní akvárium (nejdříve velká 
sklenice a následně plastová krabice 
s kamenem pro vylézající žabky) bylo 
téměř každou přestávku v obležení žáků i 
z jiných tříd. 

Jak se z pulců staly žáby

Jak se z pulců staly žáby – pohledem dětí

David: Měli jsme devět žab a zbylo sedm. 
Dnes jsme je vypustili do rybníka. Nejvíce 
mě bavilo vývoj žáby pozorovat.

Dorotka: 2. května jsme ulovili sedm 
pulců. Isa a Ondra chytili jednoho do ruky. 
26. května už mají pulci zadního nohy a tři 
mají i přední.

Kuba: Bavilo mě, jak jsme chodili pro vodu. 
Jednou nám spadl jeden pulec do 
umyvadla, pan školník ho zachránil.

Níže přikládám pár postřehů od dětí.

Dorotka: Bavilo mě, jak jsme pulce krmili a 
měnili jim vodu.

Adélka: Přišli jsme ráno do školy a už 
neměli ocásky.

Štěpánek S.: 2. května jsme ulovili sedm 
pulců. 29. května se z pulců vyvinuly žabky. 
Ve stejný den jsme je vypustili do rybníka.

Nebo jak nám při jedné z výměn čerstvé 
vody spadl pulec do umyvadla. Naštěstí šel 
kolem pan školník a pohotově zasáhl a 
pulce zachránil. To bylo radosti. 

Maruška: Když jsme byli měnit vodu, 
Ondra spadl do rybníka.

Sofie: Dva pulci umřeli. Určitě to je 
ropucha. V pondělí jsme je vypustili, bylo 
to smutné.

Navštívili nás třeťáci a druháci jim o vývoji 
žáby vyprávěli. Po příchodu do školy po 
posledním víkendu v pondělí nastala 
obrovská radost, protože na kameni 
seděly dvě žáby. 

A přišel čas se s chovem rozloučit. Žáby 
jsme odnesli do jejich přirozeného 
prostředí, do rybníka. Máme i pár veselých 
zážitků. Jedním z nich je uklouznutí Ondry 
do rybníka, ne moc hlubokého. 
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TJ Sokol Březová

Dva body jsme ztratili ještě se Starým 
Hrozenkovem (3:3) a se Suchou Lozí (1:1). 
V ostatních zápasech jsme brali vždy tři 
body za vítězství.

 „Celou sezónu hodnotím velmi pozitivně. 
Nemám týmu co vytknout, vždyť jsme 
postoupili. Jsem rád, že fungujeme jako 
tým jak na hřišti, tak mimo něj. Těším se na 
naše účinkování v Okresním přeboru. 
Vě ř í m ,  že  b u d e m e  v š e m  t ý m ů m 
vyrovnaným soupeřem a že se budeme 
rvát o čelo tabulky.“

Komentář trenéra Blažka:

TJB se vrací do Okresního přeboru!

Odměnou jim byla 100% bilance v kolonce 
vyhraných zápasů. Náš tým všechny své 
soupeře porazil a přezimoval tak na 
prvním místě. 

V jarní části jsme našli dva přemožitele, a 
to Horní Němčí (5:1) a Pitín (3:0). 

Jako nůž máslem prošli fotbalisté TJB 
Okresní soutěží sk. B a po roce se vrací 
zpátky do Okresního přeboru. 

Kádr sice opustili někteří hráči, ale celý 
tým se semknul a šel za svým jediným 
cílem, kterým byl postup. Celou podzimní 
část předváděli fotbalisté krásný a 
pohledný fotbal. 

Soutěž vyhráli s náskokem 9 bodů a 
suverénně tak ovládli celou soutěž.

Statistiky A-týmu:
Nejlepší střelec: 

Peter Habánik – 6 branek

Patrik Trúnek – 40 branek

Nejvíce branek v utkání: 

Dušan Bruštík – 9 zápasů bez obdržené 
branky
Nejvyšší vítězství: 

Nejlepší brankář: 

TJB – Bystřice p/Lop 13:0

Nejvyšší porážka: 
Horní Němčí – TJB 5:1

Tabulka
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TJ Sokol Březová

Cyrilky 2023

V letošním roce pro vás budeme pořádat 
hodovou zábavu Cyrilky. Připravili jsme 
následující program:

22,00 – diskotéka na šatnách, DJ Lojza

15,00 – fotbalové odpoledne (turnaj 
přípravky, žáků)

20,00 – hodová zábava, DH Březovjané a 
DJ Jan Jankových

Středa 5. července:
15,00 – dětské odpoledne (pro děti bude 
připraveno malování na obličej, 
nafukovací skluzavka a dětská diskotéka, 
DJ Lojza)

Pití a občerstvení zajištěno. Akce se koná 
za každého počasí (v případě deště 
proběhne akce na hale). Areál TJ Sokol 
Březová. Srdečně zvou pořadatelé!

15,00 – výstava fotografií k 80. výročí od 
založení TJ Sokol Březová na šatnách

XXX. setkání Březových

V sobotu 29. července 2023 se uskuteční 
jubilejní XXX. setkání Březových, letos u 
nás v Březové u Uherského Brodu. 
Všechna fotbalová utkání se budou hrát 
na stadionu Na Zelničkách. Týmy budou 
rozděleny do dvou skupin, kde bude hrát 
každý s každým (záleží na počtu 
přihlášených týmů). Vítězové skupin pak 
budou hrát spolu ve finále. Losování se 
uskuteční v den turnaje. Jisté je, že 
pořádající Březová bude hrát ve skupině 
A a loňský vítěz Březová u Svitav ve 
skupině B.

Šéftrenér Křeháček i nadále hledá 
výpomoc s trénováním mládeže. Kdo by 
měl zájem, může se obrátit přímo na 
trenéra Křeháčka (mob.: 732 227 962). 
Za výpomoc budete finančně odměněni.

Co se týče registrace v mistrovských 
soutěžích, TJ Sokol Březová usilovně 
pracuje na obnovení naší mládeže. Po 
roční práci šéftrenéra Křeháčka budeme 
od nového soutěžního ročníku 2023/24 
přihlašovat tým žáků. Přípravku zatím 
přihlašovat nebudeme, ale i tak budou 
děti trénovat 2x týdně a sehrají nějaká 
přípravná utkání.

Mládež Poděkování sponzorům 
a fanouškům

TJ Sokol Březová děkuje všem sponzorům 
klubu, bez kterých by fotbal na Březové 
nemohl fungovat! 
Dále patří  velké poděkování všem 
fanouškům, kteří nás po celou sezonu 
2022/23 podporovali!

www.tjsokolbrezova.cz
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13.5.2023 PÚ, štafeta dvojic, štafeta CTIF, štafeta 4x60 
Okresní kolo v Nedakonicích

V minulém příspěvku jsme úspěšně získali odznaky 
odbornosti a nyní již máme za sebou spoustu soutěží, 
taky i dvě brigády a účast na výročí.

6.4.2023 Brigáda na úklid buňky 

3.6.2023 PÚ dle SK pravidel Zemianské Podhradie

16.6.2023 Brigáda auto parku SDH

18.6.2023 PÚ, štafeta dvojic Uherské Hradiště

Druhé číslo zpravodaje začínám názvy písní. Je to tím, 
že opravdu den strávený s MH je vždy úžasný. Je to tím, 
že právě oni si společné dny užívají a troufám si říct, že 
všechny dny chtějí prožívat nonstop. 

8.5.2023 TFA Starý Hrozenkov

A tak si na pohodu žijem, žijem v Březové. A MH SDH 
Březová si opravdu užívají každý den jako by byl 
poslední. Tím myslím, že na plné pecky. 

16.4.2023 TFA Podolí

17.6.2023 100.Výročí založení SDH Korytná

20.5.2023 PÚ, štafeta dvojic, dvojboj Šumice

29.4.2023 PÚ, štafeta dvojic, 100 m s překážkami 
Ostrožská Lhota

3.6.2023 PÚ, štafeta dvojic Salaš

27.5.2023 PÚ, štafeta dvojic, dvojboj Míkovice

MH SDH Březová
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MH SDH Březová

Máme se opravdu pořád co učit. 

MH SDH Březová jsou parta, která dělá 
čest své obci, SDH Březová, a hlavně se umí 
bavit, nedělají mezi sebou žádný rozdíl. 
Nezáleží, jestli má Toník tři roky nebo 
Marek patnáct. 

Naše příspěvky si můžete prohlédnout na 
facebook strankách SDH Březová u 
Uherského Brodu – Mladí hasiči.

Jsou jako jedna velká rodina, a to si na nich 
cením ze všeho nejvíc. 

Teď nás čeká příprava na Sraz Březových, 
branný závod, který má nová pravidla, 
zkoušky vedoucích a instruktorů. 

Tyto zkoušky byly plněny přes Karlovu 
univerzitu fakulta tělesné výchovy a 
sportu. 
Věřím, že vše ostatní také splníme a 
budeme opět právem na sebe hrdí.

Budeme velmi rádi, když se k naší partě 
přidají další děti. Našim velkým přáním je 
rozjed přípravku, a to jsou děti od 3 do 6 
let. Ale otevřené dveře mají mezi nás 
hasiče všechny děti 3-18 let.

Na závěr naše heslo, odložte telefon, 
tablet, notebook a pojďte na hřiště. 

Za splněné již máme zkoušky trenéra jak 
teoretické 98 %, tak i praktické 100 %. 

Bavit se a smát se s ostatními kamarády.

Za MH SDH Březová Simona Jurásková
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TFA Železný hasič Bílých Karpat

Dětské odpoledne zahájíme v 13:00 hodin 
kdy bude připravený skákací hrad, v 15:00 
sportovní disciplíny, kde budou děti 
odměněny a sportovní odpoledne pro děti 
ukončíme velmi oblíbenou disciplínou, a 
to jeeee P Ě N A!!!! 

TFA Železný hasič Bílých Karpat a Dětské 
odpoledne se uskuteční 19. 8. 2023.

Slovy Karla Gotta „ČAS LETÍ  JAKO 
BLÁZNIVÝ´´ 

Tak i letošní rok bude ve znamení sportu. 
Čeká nás již PÁTÝ ročník TFA.

TFA Železný hasič Bílých Karpat nám začíná 
startem prvního závodníka v 9:00 hodin.

a Michal Davit dodá, že přece chceme žít 
„NONSTOP´´.

Přijďte podpořit dospělé soutěžící a také 
naše děti, které umí úžasně sportovat.

Za SDH Březová, Simona Jurásková

Tímto si dovolujeme pozvat všechny 
věkové kategorie na příjemně strávenou 
tentokrát sobotu na hřišti, kde bude 
připraveno občerstvení jak tekuté, tak i 
grilované speciality. 

Nesmím zapomenout na osvěžení 
v bazénu. Velmi se na tento den těšíme, 
protože největším ocenění pro nás jsou 
jejich rozesmáté tváře. 
Smích dětí se nedá koupit za žádné peníze, 
a když si tento den užijí společně i s rodiči či 
prarodiči, tak to je to co si přejí děti a také 
my všichni co tento den připravujeme.
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